
Výpis z jednání zastupitelstva obce Křečkov ze dne 16.6.2025 
 

Místo konání: Obecní úřad Křečkov, Křečkov 68, zasedací místnost 

Přítomni: Markéta Jeníková, Mgr. Veronika Raulová, Mgr. Gabriela Beková, Tomáš 

Stuchlík,  

Ing. Jaroslav Málek 

 

Hosté: Lukáš Soóky, Martin Jeřábek, Ondřej Jeřábek, Jana Sosna Voňková, Ludmila 

Bošková, Zdeněk Hůla, Dana Vrchotová 

 

Program jednání: 

1)   Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele  

2)   Schválení programu 

3)   Kontrola a projednání zápisu ze dne 28.04. 2025 

4)   Rozpočtové opatření č. 4/2025 a č. 5/2025 

5)   Účetní závěrka PO ZŠ a MŠ Křečkov za rok 2024 

6)   Účetní závěrka obce Křečkov za rok 2024 

7)   Závěrečný účet obce Křečkov za rok 2024 

8)   Adaptace vytápění budovy ZŠ Křečkov 

9)   Zpevněná plocha na pozemku parc. č. 503/2 v k. ú. Křečkov 

10) Přístřešek pro nový dopravní automobil SDH 

11) Dopravní a technická infrastruktura na pozemku parc. č. 491 a 575,  

       k.ú. Křečkov-Smlouva s vlastníkem veřejné infrastruktury 

12) Různé- NSA-Sportovní hala 

13) Diskuse 

14) Závěr 

 

Výsledky jednání: 

Ad1)Zastupitelstvo obce po projednání určilo ověřovatele zápisu: Tomáše Stuchlíka, 

Mgr. Gabrielu Bekovou, zapisovatelem je určena Mgr. Veronika Raulová. 

  

 Ad 2)Zastupitelstvo schválilo program jednání. 

 

Ad 3)Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

ze dne 28. 04. 2025. 

 

Ad 4)Zastupitelstvo obce projednalo úpravu rozpočtu obce a bere na vědomí 

rozpočtové opatření č. 4/2025 a rozpočtové opatření č. 5/2025. 

Ad 5)Zastupitelstvo obce po projednání schválilo účetní závěrku příspěvkové 

organizace ZŠ a MŠ Křečkov sestavenou k 31.12. 2024 včetně výsledku hospodaření. 

Zastupitelstvo obce po projednání schválilo rozdělení zlepšeného hospodářského 

výsledku Příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Křečkov za rok 2024 v celkové výši 469 Kč 

do fondů následně: Fond odměn: částka- 0 Kč, Fond rezervní: částka- 469 Kč. 

Ad 6) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo účetní závěrku obce Křečkov 

sestavenou k 31.12. 2024 včetně výsledku hospodaření. Výsledek hospodaření běžného 

účetního období před zdanění skončil ziskem ve výši 3 976 736,19 Kč. Zisk bude použit 

na výdaje příštích období. 



Ad 7) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Závěrečný účet obce Křečkov za rok 

2024 bez výhrad.  

Ad 8) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo přijetí nabídky pro zakázku 

„Adaptace vytápění a rekonstrukce toalet ZŠ Křečkov“ od firmy Instalatérské potřeby 

Šátek CZ s.r.o., IČO 26498979 a doporučilo starostce k podpisu. 

Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje uvolnění finančních prostředků z rozpočtu 

obce na rekonstrukci elektroinstalace v budově základní školy, maximálně do výše 1 000 

000 Kč. 

Ad 9) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo přijetí nabídky pro zakázku 

„Zpevněná plocha na pozemku parc. č. 503/2 v k. ú. Křečkov“ od firmy HALKO 

stavební společnost, s.r.o., IČO: 43090150 a doporučilo starostce k podpisu. 

Ad 10) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo uvolnění finančních prostředků z 

rozpočtu obce na dodávku a montáž přístřešku pro nový dopravní automobil SDH, v 

celkové výši 186 120 Kč bez DPH. 

Ad 11) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Dohodu o poskytnutí investičního 

příspěvku č. 1/2025 a doporučilo starostce k podpisu. 

Ad 12) NSA-Sportovní hala- Zastupitelstvo obce projednalo a bere na vědomí 

rozhodnutí o zamítnutí žádosti o poskytnutí dotace podle Výzvy 19/2025 Regiony 2025 

– investice nad 10 mil. Kč – VÝSTAVBA, č. j.: NSA-00000/2024/2519/1. 

Zároveň pověřuje starostku obce odstoupením od smlouvy o dílo č. 3024035 uzavřené 

se společností POHL cz, a.s., IČ: 25606468. 

Ad 13) 

Mgr. Veronika Raulová – informovala přítomné o uzávěrce dalšího vydání zpravodaje ke dni  

13. 8.2025. Zároveň vyzvala k zapojení do tvorby zpravodaje příspěvky a podněty občany i 

členy zastupitelstva. 

Ludmila Bošková – návrh podnětu do zpravodaje v podobě vedení rozhovorů s občany 

Křečkova – zastupitelstvo bere návrh na vědomí. 

Lukáš Soóky – byl vznesen dotaz na odvolací řízení a prodloužení doby na podávání odvolání 

ve věci Rezidence Křečkov – dotaz byl kladně zodpovězen starostkou obce. 

- Vznesen podnět na posekání pozemku Rezidence Křečkov – zastupitelstvo bere na 

vědomí a zajistí posekání. 

Martin Jeřábek – vznesl dotaz na stav jednání s architektem ohledně Změny č. 2 Územního 

plánu obce Křečkov. Starostka obce informovala, že probíhá jednání s jiným architektem o 

pořízení této změny. 

Dana Vrchotová – upozornila na nízkou informovanost občanů obce ze strany zastupitelstva. 

Zastupitelstvo podnět bere na vědomí a pokusí se o nápravu. 

- Vznesen dotaz na rozpočtové opatření č. 3 – oprava u vjezdu do zbrojnice SDH 

Křečkov. Starostka dotaz zodpověděla. 



- Vznesen podnět k neutěšenému stavu oplocení a vrat na zahradě obce za 

nemovitostí č. 58 a ke skladování posekané trávy z obecních pozemků. Podnět byl 

vysvětlen a vzat na vědomí. 

- Vznesena stížnost na nedostatečnou informovanost o pokácení stromu u 

nemovitosti paní Vrchotové. Starostka vysvětlila, že se jednalo o nutné kácení 

stromu na obecním pozemku. 

Jana Sosna Voňavková – vznesla dotaz na výši rozpočtu obce Křečkov na kalendářní rok. 

Starostka vysvětlila základní principy a strukturu rozpočtu. 

- Dotaz na termín dokončení zpevněné plochy na pozemku parc. č. 503/2 v k. ú. Křečkov 

– termín dokončení je stanoven do konce podzimních měsíců roku 2025. 

- Dotaz na identifikaci ulice s názvem „U katru“ – bylo vysvětleno. 

- Dotaz na termín dokončení plánovaného chodníku podél páteřní silnice – termín zatím 

není stanoven. 

- Podnět na obnovu chodníku podél nemovitosti č. 7 – starostka uvedla, že s touto 

variantou se nepočítá. 

- Dotaz na cyklostezku z Křečkova do Velkého Zboží – starostka potvrdila, že s 

projektem se počítá, avšak přesný termín realizace zatím není znám. 

- Podnět na zlepšení komunikace obce s občany, včetně využití technologií (např. 

aplikace „Úřad v mobilu“) – podnět byl vzat na vědomí, obec se tím bude zabývat. 

- Dotaz na stav akcí odbahnění tůně a revitalizace požární nádrže – stav obou akcí byl 

přítomným vysvětlen. 

- Dotaz na možnosti odkládání použitých elektrospotřebičů – starostka znovu 

informovala o možnosti jejich odkládání u č. p. 26. 

- Podnět na pořádání většího počtu akcí pro seniory a ostatní občany obce, například 

výletů – zastupitelstvo obce o tomto návrhu diskutovalo a bere jej na vědomí. Pan 

Zdeněk Hůla zároveň nabídl možnost zapojení občanů do akcí pořádaných spolkem 

SPCCH Poděbrady, na jehož činnost Obec Křečkov každoročně finančně přispívá – 

právě s cílem umožnit občanům využívat širokou nabídku výletů, seminářů, cvičení a 

dalších aktivit, které jsou jim tímto způsobem k dispozici. 

 

 

 

 

 


